
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 29. 1. 2009 

 

Přítomni:  

Zastupitelé obce: Václav Fanta, ing. Čeněk Feix, Eva Hořánková, ing. Vladimíra Sýkorová, 

Jiří Špaček 

Omluveni: Pavla Černá, Vítězslav Machačka 

Zastupitelstvo v počtu pěti členů usnášení schopné. 

Zapisovatel: ing. V. Sýkorová, ověřovatel zápisu: E. Hořánková 

Obyvatelé obce: 2 

Začátek v 19 hod. 

 

Program:  

1. Schválení rozpočtu na rok 2009   

2. Schválení inventur za rok 2008 

3. Digitalizace – úprava územního plánu 

4. Různé, diskuse 

 

Ad1) Návrh rozpočtu na rok 2009, který byl řádně vyvěšen na úřední desce a zastupitelé s ním 

byli seznámeni, předložila starostka obce. Navrhla doplnění rozpočtu o vyšší částku (37 000 

Kč v položce zpracování úpravy územního plánu obce). Rozpočet byl schválen jako 

vyrovnaný: pro 5, proti 0, zdržel se 0.  

Ad2) Starostka předložila inventurní soupisy, jak je zpracovala inventurní komise ve složení 

E.Hořánková, P.Černá a V.Chalupný. Inventury za rok 2008 byly schváleny: pro 5, proti 0, 

zdržel se 0 

Ad 3) Zastupitelstvo obce rozhodlo o pořízení úpravy územního plánu podle nového 

stavebního zákona č. 183/2006 Sb. Projednalo a rozhodlo, že pořizovatelem bude Odbor 

územního rozvoje a památkové péče Městského úřadu Brandýs nad Labem-Stará Boleslav, 

pracoviště Praha 1, Nám. Republiky 3, jmenovitě pracovnice odboru ing. Arch. Bredová. Dále 

rozhodlo, že zpracovatelem bude ing. Arch. Eva Sommerová, která zpracovávala již z měnu 

ÚP č. 1 v roce 2006. Jako kontaktní osoba pro styk s pořizovatelem i zpracovatelem byla 

schválena starostka obce.  

Pro: 5, proti 0, zdržel se: 0 

Ad 4) Starostka informovala o jednání s ředitelem společnosti Letiště a.s. a pracovníkem 

firmy dodávající solární panely (fotovaltické elektrárny) o záměru Letiště pronajmout této 

společnosti pole mezi letištěm a obcí pro umístění velkého množství solárních panelů. Reakce 

zastupitelů byla spíše negativní, uváděny byly hlavní důvody: výborná kvalita orné půdy, 

znehodnocení vzhledu krajiny v okolí obce, žádný pozitivní vliv na život v obci, nedostatek 

bližších informací.  

Starostka informovala o nutnosti změny smlouvy s hasiči Aera (nyní Letiště Vodochody). 

Zastupitelé schválili uzavření smlouvy, pokud částka nepřekročí 20 % stávající ceny. 

Informovala o jednání s panem Křelinou a právníkem firmy AZ Invest o spolupráci při 

prodeji pozemků v lokalitě 1/6. Do konce února by měli předložit návrhy podmínek prodeje, 

které po schválení zastupitelstvem budou zveřejněny tak, aby byly k dispozici případným 

investorům. 

Starostka na žádost pana Hořánka přednesla návrh na odprodej použitých betonových dlaždic 

ze zrušeného chodníku u mateřské školy. Zastupitelé se dohodly na ceně 10,-Kč za 1 ks 

dlaždice. Pan Hořánek chce odkoupit 20 ks. Zastupitelé pověřili starostku sepsáním kupní 

smlouvy. 



Paní Eva Hořánková projevila zájem o koupi použité barevné tiskárny Minolta, kterou již 

obecní úřad nevyužívá. Zastupitelé se dohodly na ceně 3000 Kč (nova stála 7700 a byla 

zakoupena v roce 2005). Zastupitelé pověřili starostku sepsáním kupní smlouvy. 

 

Starostka informovala o pokračování grafických změn na webových stránkách obce. 

Zastupitelé souhlasili se změnou grafické i obsahové podoby webových stránek.   

 

Diskuse: téma odpady (výše plateb), úprava komunikace v ulici U Vodojemu  

 

Schůze byla ukončena ve 20 hod.  

 

 

 

 

Zapsala: V. Sýkorová     Kontrola zápisu: Eva Hořánková 

 

 

Máslovicích dne 29. 1. 2009  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 


